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STICHTING DORPSRAAD 

WESTDORPE 
VERSLAG 09/01/2024 

Gegevens 
Type:  Openbaar  

Locatie:  De Tukker 

Opmaak verslag:  Peter(a) 

Aanwezigen:  Fred, Peter(b), Nel, Walter, Peter (a), Sarissa 

Gemeente:  Nancy Herwegh (Wijkcoördinator),  
 

Afmeldingen:  Nathalie, Derek‐Jan 

Bewoners:  Gerard de Smet, Eric Laurijs, Lodewijk de Rijk, C.F. de Rijk‐Ivens, Joris 
van Waes 

 

1 Opening:  Fabrice opent de vergadering 
 

2  Vragenhalfuurtje: 

 

Gerard: 

 Gerard vraagt zich af waar de wethouder is. 

 Gerard vraagt naar de stand van zaken aangaande het tracé van 
de trein van Terneuzen naar Gent. 
 

Nancy geeft aan dat dit nog niet bekend is, maar zegt toe het nog eens 
na te vragen. 

 

 Gerard vraagt naar de stand van zaken rond de aanbesteding van 
de verbouwing van de school. 

 

Nancy, de aanbesteding loopt en er zal op korte termijn een aannemer 
bekend worden gemaakt. 
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 Gerard vraagt of er iets bekend is over het nieuwe 380kV traject 

   

Fabrice is naar een informatiebijeenkomst geweest, duidelijk is wel dat    
men niet van plan is de kabel ondergronds te leggen, blijkbaar is een    
ondergrondse kabel veel gevoeliger voor storingen, en zullen de 
verliezen bij een ondergrondse kabel te hoog zijn. 

Waarschijnlijk zal de kabel vanuit Borsele door de Westerschelde (in de 
grond) naar richting Terneuzen gaan, daar (locatie nog onbekend) komt 
een 380kV knooppunt.  

 

 Gerard vraagt naar de stand van zaken betreffende het rondje 
kreek. Is daar een plan voor gemaakt. 

Nancy verteld dat er een projectplan is opgesteld, het hele project zal in 
fases gebeuren, waarbij  het aanpakken van het pad prioriteit no. 1 
heeft. (zie ook verder in dit verslag bij punt 6) 

 

Eric: 

 Eric heeft een brief geschreven naar de Wethouder, als antwoord 
heeft de wethouder laten weten dat hij niet alles kan regelen. Hij 
heeft te maken met anderen die over andere portefeuilles gaan 
dan hij zelf. 
 

 Eric vraag zich af wanneer de oorspronkelijke situatie van het 
Kanunikkenpad tussen de Deckerstraat en de Schreijboom wordt  
hersteld, m.a.w. wanneer de doorgang wordt afgesloten voor 
autoverkeer. 

 

Nancy denkt dat de situatie niet zal veranderen, en dat de doorgang 
open zal blijven, wel zegt ze toe het bestemmingsplan er op na te kijken. 
Fred merkt op dat de door Eric gehouden handtekeningenactie wat 
eenzijdig lijkt over te komen, en dat voornamelijk bewoners van de 
Deckerstraat voor het terug afsluiten zijn, en bewoners van de 
Schreijboom tegen. 

 

3 Vaststellen agenda 

Agenda wordt vastgesteld 

 

4 Goedkeuren verslag 07‐11‐2023 

Goedkeuren verslag zal worden uitgesteld tot de volgende openbare 
vergadering, hier zal het verslag, samen met dit verslag ter goedkeuring 
worden voorgeld. 
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5 Zuurstof/Waterstofleiding 

Vandaag is Joris van Waes aanwezig om te vertellen over de door Air 
Liquide aan te leggen leiding van Zelzate naar Air Liquide bij Dow 

 

Joris is lid van de werkgroep Air Liquide, dit is een werkgroep van 
belanghebbenden. 

 

Bestuur van de groep bestaat uit: 

Joris van Waes 

Bas van Westeinde 

Egbert Vervaet 

 

Het doel van de groep, en bezwaren van de groep zijn o.a. 

Voor elkaar krijgen dat de te leggen leiding in de bestaande 
leidingstrook komt te liggen, niet ergens “los”. Dit past overigens ook 
niet in de structuurvisie van de Gemeente Terneuzen. 

De leiding zou  erg  dicht bij Westdorpe komen te liggen, om precies te 
zijn bij de Batterij, indien de leiding gebruikt gaat worden voor 
waterstof, zou dit gevaar kunnen opleveren. 

Wat ook vreemd lijkt, is dat de procedures voor de leiding gestart is op 
de 22e van december, vlak voordat de nieuwe omgevingswet van kracht 
is geworden. Een MER (Milieu Effect Rapportage) is niet nodig voor deze 
leiding, en is enkel aan te vragen als belanghebbende. 

Ook is er weinig communicatie vanuit de gemeente en Air Liquide, dit 
geldt overigens ook voor de informatievoorziening naar de 
belanghebbenden toe. 

Volgen Joris is het zeker dat de leiding i.p.v. voor zuurstof gebruikt zal 
gaan worden voor waterstof, en dat er geen enkel algemeen belang is, 
maar dat het een puur commerciële onderneming is. 

Bezwaar indien kan maar voor 07‐02‐2024 

 

6.  Rondje kreek 

Er is een werkgroep gevormd, en er zijn inmiddels prijzen opgevraagd. 
Tevens zal extra geld gevraagd worden om e.e.a. te kunnen realisteren.  

Begin februari zou bekend moeten zijn of qua financiën het project 
doorgang kan vinden.  
 

Peter(b) heeft nog het idee voor een drijvende brug…. 

Wordt vervolgt. 
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7.  Themamiddag woonbeleid voor ouderen 

 

De bedoeling is een themamiddag te organiseren voor ouderen, waarbij 
de ouderen hun wensen kunnen uiten, en aangeven dat er behoefte is 
aan woningen voor ouderen in Westdorpe. 

Momenteel is het zo dat als ouderen naar een kleinere woning willen, ze 
dikwijls aangewezen zijn op woningen buiten Westdorpe. Graag zouden 
we de ouderen de kans geven in hun eigen dorp, bij vrienden en 
bekenden te blijven wonen. 
Voorstel is om ook Woongoed uit te nodigen om hier wat over te 
vertellen. 

De gemeente zal de doelgroep op de hoogte stellen van deze 
bijeenkomst…. 

Verder contactverloop: 

Nel   ‐>  Aan Z 
Fabrice  ‐>  Woongoed 
Nancy  ‐>  Gemeente 

 

8.  380 kV kabel (ook reeds besproken tijdens vragenuurtje) 

 

Fabrice is naar de voorlichtingsbijeenkomst geweest, er ligt nog niks 
vast. Het is nog niet duidelijk waar de centrale komt de staan, enkel dat 
het ergens in de buurt van Terneuzen zal zijn. 

Vanaf dit station zullen 150kV kabels verder het land in lopen, maar 
deze zijn ondergronds. 

 

9.  Voorstel bezoek Arcelor Mittal. 

   
 We gaan een tegenvoorstel doen aan Arcelor Mittal voor een bezoek in 
mei, de reden is dat we ’s avonds gaan. Als we heel vroeg in het jaar 
gaan is het donker en zien we weinig. 

 

10.  Actiepuntenlijst 

 

  Bij afwezigheid van Nathalie (de beheerder van de actiepuntenlijst), 
slaan we dit punt over. 
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11.  Rondvraag: 

 

   Walter: 

  Vraagt zich af of we de agenda nog wel moeten publiceren voorafgaand 
aan de vergadering, dit omdat tijdens het vragenuurtje zaken uit de nog 
te behandelen agenda worden aangekaart. 

    

   De agenda zal gepubliceerd blijven worden, maar tijdens het 
vragenuurtje zullen vragen over de nog te bespreken agendapunten niet 
verder worden beantwoord, dit omdat we dit eerst tijdens de 
vergadering willen bespreken. 

   Fred: 

  Zie punt hierboven. 

 

  Peter (b) 

  Peter is met iemand van staatsbosbeheer naar de toestand van het pad 
achter Concordia gaan kijken, maar het was te nat om een beslissing te 
kunnen nemen over een evt. oplossing. 

   Volgens Peter(b) zijn er mensen benaderd in de omgeving van de 
Middenweg i.v.m. de eventuele plaatsing van windmolens langs de 
Middenweg, Peter gaat hier achteraan. 

  Peter vraag of het bezoek aan Sidmar enkel met een delegatie van de 
dorpsraad is, in eerste instantie is dit inderdaad het geval, wellicht dat 
we daarna nog iets kunnen organiseren voor de bewoners. 

 

  Nancy 

   Voor het vrijwilligers werk bij de dierenweide krijgt Kevin een bloemetje 
en een Wildcamera, de vraag van Kevin is of er ook nog een lage vijver 
kan komen, iets waar de eenden/ganzen in kunnen zwemmen…. 

 

  24 januari is  er een afspraak m.b.t. de speelvoorzieningen in 
Westdorpe, wat gaan we doen de speelvoorzieningen centraliseren ? 

  Er zal interactief met de kinderen gekeken worden wat de 
mogelijkheden zijn. 

 

  Fabrice: 

  Wie gaat mee naar de bijeenkomst over de windmolen, Louis wil de 
betrokkenen bijpraten. 

  Er zijn 2 data beschikbaar 5 of 19 februari 

  Peter(b), Nel, Fabrice, Derek‐Jan(?) hebben belangstelling. 
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   Bewoners worden naar de Dorpsraad verwezen n.a.v. MOR meldingen, 
nogmaals de opmerking dat dat niet de bedoeling is. 

 

  Voor wat de statuten betreft gaan we voor de nieuwe statuten zoals 
opgesteld voor Axel, incl. een tweetal aanvullingen, we moeten een 
afspraak met de notaris maken. 

 

  Nancy: 

  Naar aanleiding van het eerder besprokene m.b.t. de Zuurstof‐
/Waterstofleiding van Air Liquide, geeft Nancy aan dat Gasunie 
gesproken heeft over een leidingtracé via de bestaande leidingweg, 
Nancy zal ins een link met informatie toesturen. 

   

 


